

To: 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>
Cc: 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>
From: 5.1.2e
Sent: Tue 8/25/2020 8:21:39 AM
Subject: Annotatie Gezaghebbersoverleg - Testen EUX en SAB
Received: Tue 8/25/2020 8:21:39 AM

Hoi 5.1.2e

Even ter info wat mailwisseling ter voorbereiding op het gezaghebbersoverleg.

RIVM gaat materiaal sturen zodat Statia en Saba in de gelegenheid zijn om zelf testen uit te voeren. Vrijdagavond zullen de spullen aankomen.

Gr, 5.1.2e

Goedemorgen Allemaal,

Met 5.1.2e is er besproken dat de gehele zending zal vliegen op de vlucht van aanstaande vrijdag 28-AUG-2020 (onze collega's zijn bezig met het boeken van de zendingen). Dit betekent dat de zendingen op vrijdag middag (lokale tijd) op Sint Maarten zullen aankomen.

5.1.2e zorgt er voor dat het temperatuur gecontroleerde deel van de zending nog dezelfde middag/avond met een Charter naar SAB en EUX vliegt en daar dus vrijdag avond zal aankomen.

@ 5.1.2e zorgen jullie ervoor dat de ontvangers op de hoogte zijn van dat de zending na aankomst zo snel mogelijk in de vriezer moet worden geplaatst na aankomst van de Charter?

Met vriendelijke groet / best regards,

5.1.2e

World Courier, an AmerisourceBergens company

5.1.2e

Diamantlaan 14
 2132 WV Hoofddorp
 Netherlands

Customer Service Team Tel: 5.1.2e

www.worldcourier.com

Van: 5.1.2e <5.1.2e@gmail.com>

Verzonden: woensdag 19 augustus 2020 17:34

Aan: 5.1.2e <5.1.2e@minbzk.nl> <5.1.2e@minvws.nl>

CC: 5.1.2e <5.1.2e@statiagov.com>; 5.1.2e <5.1.2e@rijksdienstCN.com>; 5.1.2e

<5.1.2e@statiagov.com>; 5.1.2e <5.1.2e@statiagov.com>; 5.1.2e

<5.1.2e@statiagov.com>; 5.1.2e <5.1.2e@statiagov.com>; 5.1.2e

<5.1.2e@statiagov.com>

Onderwerp: Transport of test capacity to Statia.

Urgentie: Hoog

Dear LCCC/VWS,

We are at Statia awaiting the receipt of our own COVID-test capacity.

It was in an earlier stage promised to be on the Island in July, but this week we hear that it is now ready for transport to Statia.

Seen the current situation we urge to have this transport as soon as possible in the fastest way (by air, preferably this week).

We are now still dependent on Sint Maarten for testing.

5.1.2a

5.1.2a

5.1.2a

5.1.2a

5.1.2a

This is why we urge to send the testing instruments by plane, despite the higher costs to Sint Maarten (on the regular KLM flight this week). We have the capacity to organise boat transport from Sint Maarten to Statia, leading to an arrival on Statia the latest on Wednesday the 26th.

Please inform me as soon as possible on the possibility of this suggestion and what we need to do to have this arranged.

Best regards,

5.1.2e

5.1.2e

St Eustatius Government

Mob: (whats app) 5.1.2e

Mob: (local) 5.1.2e

Skype: 5.1.2e

Email: 5.1.2e [@gmail.com](#)